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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Louis De Pauw   

• Lutgarde Cleemput    

• Elwyn Moerenhout   

• Arianne De Bondt 

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Tatjana Bosman   

• Jan Couck  

• Vincent De Pauw 

Verontschuldigd 

• Pierre Vanderborght   

• Eric Gyselinck   

• Pascale De Koninck  

• Lieve Maes 

• Frieda Verdoodt 

• Martine Verstappen 

 

Agenda 

• Goedkeuring verslag vorige vergadering 

• Advies Locatie gedicht Nele Bruynooghe  

• Ideeën Nele Bruynooghe  

• Drankbedeling voorstelling The Chachas 

• Advies erkenningsdossiers Opwijkse verenigingen en organisatiecomités. 

 

Verslag vergadering Adviescommissie Cultuur en 
Toerisme 

 

Datum: maandag 16 december 2024 



    pagina | 2 

 

• Varia 

 

Agendapunt: Goedkeuring verslag 26 juni 2024 

Dit verslag werd via elektronische weg reeds goedgekeurd.  

 

Agendapunt: Advies locatie gedicht Nele Bruynooghe 

Nele Bruynooghe heeft al veel verwezenlijkt binnen haar ambt als dorpsdichter. Zo organiseert zij elke 
laatste donderdag van de maand een poëzie- en vertelavond “Tygerstrepen” in de cafetaria van Hof ten 
Hemelrijk. Elke maand verschijnt er ook een kortverhaal in het Infoblad. Ze nam deel aan de avondmarkt, 
kerstmarkt, troostconcert, ….  
Ze neemt haar taak ter harte en probeert poëzie op de kaart te brengen in de gemeente.  
Graag zou zij een blijvende stempel drukken op Opwijk. Dit in de vorm van een gedicht op plexiglas in een 
kader in een landschap.   
Liefst zo dat je door het gedicht te lezen ook kan doorkijken naar het landschap achter het gedicht.  
De onthulling van deze plaat zou gebeuren op het einde van haar ambt. Wij zouden dit graag 
verwezenlijken.  
Wij hoopten dat jullie enkele fijne suggesties hadden voor plaatsen waar dit gedicht tot zijn recht zouden 
komen.  
 
Zie advies 
 

 

Agendapunt: Ideeën Nele Bruynooghe 

 
Onze dorpsdichter wil poëzie bij de burger brengen. Ze heeft nog leuke projecten.  
 
1. Tygerstrepen  

2. Valentijn 

3. Maand van de markt  
 

4. Message in a bottle 
 
5. Verhalenmarkt  
 
De leden van de raad vinden dit een goed initiatief. De verschillende voorstellen werden toegelicht en 
besproken.  
Bijlage 1 bij dit verslag bevat de beschrijvingen van de voorstellen met per voorstel de bedenkingen en 
opmerkingen geformuleerd door de leden van de adviesraad.  
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Agendapunt: Drankbedeling Voorstelling The Chachas.  

Op zondag 19 januari 2025 gaat de voorstelling The Chachas door in zaal De Kersenpit.  
Tijdens deze voorstelling zouden wij graag voor, tijdens en na de voorstelling drank aanbieden.  
Wij zoeken nog vrijwilligers om deze namiddag de toog te bemannen.  
Is de adviescommissie kandidaat of zijn er verenigingen die hier graag op zouden inspringen?  
De opbrengst van de drank kan naar de verenigingen gaan. Er wordt uit gegaan van een 4-tal personen. 
 
De vraag zal gesteld worden aan  
- Het koor van Mazel 
-  Cultuur met Pit 
 

 

 

Agendapunt: • Advies erkenningsdossiers Opwijkse verenigingen en 
organisatiecomités. 

Zie advies 

 

Agendapunt: Varia 

*Voorzitter Vincent De Pauw mag geen voorzitter meer zijn door zijn nieuwe ambt bij het bijzonder comité. 
Is er interesse om zijn rol over te nemen? Deze zou voor een 6-tal maanden zijn. 
In juni zal een nieuw adviescommissie samen gesteld worden. Voorlopig zijn er geen kandidaten. 
Volgende vergadering zal er een verkiezing georganiseerd worden. 
Er is vaak weinig opkomst van leden binnen de adviescommissie. Het is jammer dat het vaak dezelfde 
leden zijn die aanwezig zijn. De afwezige leden zullen gecontacteerd worden door dienst Cultuur met de 
reden van afwezigheid.  
 
*Verloop Troostconcert: Het was een succeseditie. Er was een grote opkomst (geschat 120 personen), 
een fijne ingetogen sfeer, geluk gehad met het weer. Het uitgelichte gedicht was mooi. Volgend jaar zal 
het troostconcert doorgaan in Mazenzele.  
 
*Stand van zaken van verbouwingswerken Hof ten Hemelrijk: Bevel van aanvang op 6 januari. Alles was 
opgeschoven door subsidies en andere omstandigheden. De bib zal sluiten in maart. Deze zal 3 maanden 
sluiten en dan met de kermis zal de grote opening zijn hiervan. Blij dat we eindelijk van start kunnen. 
 
*Er wordt ook een toelichting gedaan over de projecten van de loods, de brouwerij en Vetweyde.  
 
*Er wordt gevraagd om de lijst van erkende verenigingen door te sturen naar de leden van de 
adviescommissie.  
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*Datum volgende vergadering in februari laten doorgaan in functie van de infrastructuur compenserende 
maatregelen.  
Origineel stond de vergadering ingepland op dinsdag 4 februari 2025. De zalen in Hof ten Hemelrijk zijn 
echter bezet.  
Dienst Cultuur stelt voor om te verplaatsen naar een maandag of een woensdag (12/2 is er geen zaal 
beschikbaar).  

 

 

 

 

Verslag: Tatjana Bosman 
 
 

Datum volgende vergadering: ? 

 

 


